
ODGOVORI NA VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
 
 
1. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA ALOJZA KLEMENČIČA GLEDE PLAKATIRANJA NA OBČINSKI 

ZEMLJI, GLEDE PODATKOV O DRUŽBAH, KJER JE OBČINA SOLASTNIK, GLEDE PORAŠČENEGA 
ZEMLJIŠČA V KROŽIŠČU OBVOZNICE PRI LETALIŠČU, GLEDE ZELENE OAZE NA KROŽIŠČU BIS-A, 
GLEDE OBČINSKE PROSLAVE OB 5. MAJU IN GLEDE STANOVANJSKEGA SKLADA 

 
Plakatiranje na občinski zemlji - dopolnitev 
Na parceli št. 1074/2 k.o. Vipavski Križ sta na ograji nogometnega igrišča dva jumbo plakata. Parcela je v lasti 
Občine Ajdovščina in je bila predana v upravljanje Nogometnemu klubu Primorje. 
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
Podatki o družbah, kjer je občina solastnik 
Občinska uprava bo za eno izmed prihodnjih sej pripravila predlog stališča v zvezi z deleži, ki jih ima Občina 
Ajdovščina kot solastnik v družbah. 
 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
Poraščeno zemljišče v krožišču obvoznice pri letališču 
Lastnika zemljišča v križišču obvoznice smo pisno opozorili na neurejenost.  
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Zelena oaza na krožišču BIS-a 
Zelenico na krožišču BIS je prevzela KSD v redno vzdrževanje in je na novo urejena. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
Občinska proslava ob 5. maju 
Občinska proslava je bila organizirana in protokol pripravljen na isti način kot prejšnja leta. Letos pa je  bilo število 
obiskovalcev večje kot običajno in je prišlo do manjših zapletov s sedeži. Protokol poskrbi za poimensko 
rezervacijo prve vrste in rezervacijo druge in tretje vrste  za občinske svetnike in vidnejše predstavnike politike in 
gospodarstva . Ker posamezniki prihajajo v dvorano relativno pozno so sedeže v prvih vrstah zasedli tudi tisti , ki 
tja niso sodili  za druge pa je prostora zmanjkalo. 
Občinska uprava se je za navedene nerodnosti že opravičila, za naprej pa bomo protokol spremenili in zagotovili 
rezervacijo sedežev za občinske svetnike, saj gre za dogodek slavnostne seje OS. 
V Ljubljano so bila na vlado in posamezna ministrstva posredovana poslana vabila predsedniku vlade in več 
ministrom. Dogovori so bili, da se bo slavnostne seje OS udeležil eden izmed ministrov, vendar  se je par  dni pred 
proslavo opravičil  zaradi drugih nepredvidenih obveznosti. So pa bili na proslavi drugi predstavniki posameznih 
ministrstev. 
Pripravil: Vili Durnik 
 
Stanovanjski sklad 
Kot je bilo povedano v odgovoru Sonje Lovrekovič, s stanovanjskim fondom Občine Ajdovščina gospodari KSD 
d.o.o. Tam tudi zaračunavajo najemnine najemnikom in enkrat mesečno plačane najemnine vplačujejo v 
proračun. Vplačila se vršijo na redni podračun občine, za vplačila poseben praznitveni račun ni odprt.  
V proračunu Občine Ajdovščina ne glede na to zagotavljamo namenskost porabe sredstev pobranih najemnin. To 
zagotavljamo tako, da imamo na prihodkovni strani proračuna odprt konto 7103020 – prihodki od najemnin 
stanovanja KSD in na drugi odhodkovni strani konte 420500602- investicijsko vzdrževanje stanovanj, 402501601 
– stroški gospodarjenja in upravljanja KSD d.o.o., 402501802 - tekoče vzdrževanje stanovanj, 402501603 – 
tekoči stroški za stanovanja, 402501600 – upravljanje stanovanj Ribnik d.o.o.. Iz spodnje tabele je razvidno, da 



se sredstva pobranih najemnin v celoti porabijo namensko. Namenskost neporabljenih prenesenih sredstev 
najemnin smo opredelili tudi v Odloku o zaključnem računu proračuna Občine Ajdovščina za leto 2008.   
prihodki  
7103020 prihodki od najemnin stan. KSD d.o.o 183.150,00 
prenos 62.549,11 
 245.699,11 
odhodki  
420500602 inv.vzdrževanje stanovanj 117.952,10 
402501601 stroški upr. In gosp. KSD d.o.o. 25.782,00 
402501602 tekoče vzdrževanje stanovanj 85.410,00 
402501603 tekoči stroški za stanovanja 12.350,00 
402501600 upravljanje stanovanj Ribnik d.o.o. 4.250,00 
 245.744,10 
Ustanovitev proračunskega sklada za namen financiranja stanovanjske dejavnosti je po Zakonu o javnih financah 
možna. Ustanovi se s posebnim odlokom. Taka ustanovitev pomeni odprtje evidenčnega podračuna, ki je 
vključen  v sistem enotnega zakladniškega računa občine. Sredstva se v proračunski sklad izločajo iz proračuna 
in za ta znesek se zmanjšajo namenski prejemki. V našem konkretnem primeru to pomeni, da bi se na ta 
podračun izločala pobrana sredstva najemnin – kot vir za financiranje sklada. Poraba teh sredstev bi potem 
potekala znotraj podračuna in več preko proračuna. Neporabljena sredstva se ob koncu leta prenašajo v 
naslednje leto za isti namen. 
Glede na način izkazovanja sredstev najemnin v proračunu Občine Ajdovščina in s tem, da neporabljena 
sredstva ob zaključku proračunskega leta kot namenska prenašamo v prihodnje leto je namenskost in 
preglednost porabe sredstev zagotovljena, je pa res, da v okviru proračuna oziroma podračuna Občina 
Ajdovščina. 
 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
2. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA RADOVANA ŠTORA GLEDE  NAMAKANJA V VIPAVSKI DOLINI 
 
V zvezi s tem projektom je bila oblikovana projektna ideja, v okviru katere bi se za namakanje ožjih območij 
revitaliziralo odvodne melioracijske jarke. Projektno idejo bo obdelalo podjetje Hidrotehnik. Na podlagi le tega 
bomo poizkusili na pilotnem območju preveriti ali je ideja o namakanju iz melioracijskih jarkov (dvig podtalnice) 
pravno-formalno in praktično izvedljiva. 
 
Pripravil: J. Furlan  
 
3. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JOSIPA TROHA GLEDE ZAPOSLITVE DODATNEGA REDARJA IN 

GLEDE NAKUPA KOMBINIRANEGA VOZILA 
 
Zaposlitev dodatnega redarja 
V naslednjih mesecih bo občina pripravila  poseben dokument –Občinski program varnosti- v katerem bo 
podrobneje opredelila oceno varnostnih razmer in določila vrsto in obseg nalog občinskega redarstva.  S 
sprejetjem programa se bodo razširile tudi pristojnosti na druga področja , ki jih s svojimi odloki ureja občina. 
Istočasno bo izdelan tudi plan kadrovskih potreb redarske službe ter zaposlena najmanj še ena oseba. 
Razmišlja se tudi o skupnem programu za občini Ajdovščina in Vipava ter skupnem občinskem redarstvu. 
 
Pripravil: Vili Durnik 
 
Nakup kombiniranega vozila 
Sport klub Dol je na občinsko upravo podal prošnjo za dodatno sofinanciranje nakupa kombija na podlagi 
rebalansa proračuna za leto 2009 z obrazložitvijo, da letno prevozijo približno 90.000 km, in da želijo poskrbeti za 
varne prevoze otrok. Navedli so tudi, da vozni park posodabljajo vsakih pet let. Podporo Sport klubu Dol je podala 
tudi Športna zveza Ajdovščina. Sport klubu Dol in Športni zvezi Ajdovščina je bila poslana obrazložitev, da občina 
posameznemu društvu ne more zagotoviti posebnih sredstev z rebalansom, saj bi s tem spravili v neenak položaj 
ostala društva, ki ravno tako za svojo dejavnost potrebujejo vozila za prevoz svojih članov. V tem obvestilu je 



občinska uprava predlagala, da se v okviru predloga LPŠ za leto 2010 (pod sklopom nabava opreme) preuči 
možnost predloga nakupa enega vozila, ki bi se potem uporabljal za več društev; koordinacijsko vlogo in 
generalno skrb za vozilo pa bi imela Športna zveza Ajdovščina.      
 
Pripravila: Jerica Stibilj 
 
4. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA ANTONA ŠINIGOJA GLEDE ZAMENJAVE ZEMLJIŠČA ČEBRON 

BOGOMIR 
 
G. Čebron Bogomir se je že v lanskem letu oglasil na Občini Ajdovščina s predlogom, da se izvede menjava 
zemljišč in sicer njegovega zemljišča parc. št. 366/4 v izmeri 14 m2, ki v naravi predstavlja del cestišča v OC 
Mlake z delom občinskega zemljišča pred njegovo domačijo v Batuje, ki predstavlja javno dobro. 
Pri predlogu gre za dve ločeni zadevi. Kot prvo je dejstvo da so uporabniki javni poti, ki so bile predhodno 
namenjene za dostop v kmetijska zemljišča,  po spremembi zemljišč v gradbene parcele, cestišča razširi na 
zasebna zemljišča. Ta problem je občini znan. Celovita rešitev na teritoriju celotne občine presega trenutna 
finančna sredstva namenjena tej problematiki. 
Prošnja g. Čebrona, da bi zemljišči zamenjal bi bila sprejemljiva, v kolikor bi taka menjava bila možna.  Zemljišče 
parc.št. 1541/2 javno dobro se nahaja v strnjenem naselju, neposredno ob dvorišču in gospodarskem objektu g. 
Čebron Bogomirja. Situacijo so si na terenu ogledale strokovne službe Občine Ajdovščina, ki so ugotovile 
naslednje. G. Čebron tudi že sedaj ta del javnega dobra nemoteno uporablja kot dostop k njegovim stavbiščem. 
Predlog prodaje javnega dobra predstavlja zemljišče med linijo jugozahodnega vogala gospodarskega poslopja 
proti vogalu obstoječega ograjnega zid (glej skico terenske meritve). Zemljišče sicer ne predstavlja vozišča ima 
pa funkcijo izogibališča  oziroma obračališča. S prodajo bi ta funkcija odpadla in javno dobro bi se v že tako 
strnjenem naselju, kjer je promet tudi sicer že otežen, še zožalo. Tako stališče strokovnih služb je bilo pismeno 
posredovano tudi KS Batuje, ki je sicer dala pismeno soglasje k prodaji. Povedano je tudi bilo, da g. Čebron 
lahko nemoteno uporablja ta del javnega dobra v obsegu, kot ga je do sedaj. V kolikor bo potreboval ustrezna  
soglasje Občine Ajdovščina glede odmikov od parcelnih mej v zvezi z nameravano adaptacijo mu jih bo Občina 
Ajdovščina izdala. 
 



 



 
 

Stanovanjska  hiša, 
gospodarsko  poslopje in 
dvorišče last Čebron 
Bogomira 

Trikotnik med južnim in 
sevorozahodnim vogalom , 
ki ga želi g. Čebron 
zamenjati – 27 m2 



 
 
Pripravila: Sonja Lovreković 
 
5. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNICE SONJE ŽGAVC GLEDE UNIVERZE V AJDOVŠČINI 
 
Odgovor bo posredovan naknadno. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
6. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA IVANA UŠAJA GLEDE BARVANJA PREHODOV ZA PEŠCE V 

RDEČO BARVO 
 
V skladu s Pravilnikom o prometni signalizaciji in prometni opremi na javnih cestah je za označitev prehoda za 
pešce predpisana označba V-16 v beli barvi. Barvo prehoda za pešce določa 32. člen pravilnika. 
V mestu Ajdovščina pa se je v sklopu rekonstrukcije Gregorčičeve ulice izvedlo nivojsko dvignjena križišča v rdeči 
barvi (Cesta 5. maja, Župančičeva ulica), prehodi pa v beli barvi. NA podlagi navedenega označitev prehodov v 
rdeči barvi ni možna.  
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
7. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA IGORJA FURLANA GLEDE NASEDNJA KAMIONOV, GLEDE 

NADALJEVANJA DEL PLOČNIKA IZ BATUJ PROTI SELU IN GLEDE HIDRANTA ZA GASILSKI DOM 
SELO 

 

Parc.št. 366/3 v izmeri 14 
m2, last Čebron Bogomirja 



Nasedanje kamionov  
Odgovor DRSC v prilogi. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
Nadaljevanje del pločnika iz Batuj – proti Selu, nabava hidranta za gasilski dom Selo 
 
Pogodba za izvedbo vodovoda Lokavec – Zalošče je bila podpisana 19.6.2009. Dela na vodovodu ter pločniku bo 
izvajal isti izvajalec. Po načrtih bi morala biti zaključena v letu 2009. 
Pri obnovi vodovoda bomo tudi poskrbeli, da se bodo v Selu namestili dodatni hidranti povsod tam,  kjer bo to 
potrebno. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
8. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA IVANA KRAŠNA GLEDE UREDITVE PROMETA PRED OŠ ŠTURJE 
 
Na podlagi sestanka s predstavniki OŠ Šturje dne 10.11.2008 smo Policijsko postajo Ajdovščina zaprosili za 
posredovanje. Iz poročila št. 091-3/2008/78 z dne 1.4.2009 izhaja, da je bil v zadnjih treh mesecih opravljen 
poostren nadzor prometa. Ugotovljeno je bilo, da je povečan promet v jutranjem času pred začetkom pouka in 
sicer večina staršev ali skrbnikov pripelje otroke v šolo iz smeri Bevkove ulice ter nadaljevanje mimo Upravne 
enote. V večini se vozila zaustavljajo na avtobusnem postajališču. 
Med samimi kontrolami prometa pa je bilo, sploh v času prehajanja otrok v šolo, število voznikov ki so se peljala 
mimo OŠ, brez da bi tja pripeljali svoje otroke, zanemarljivo majhno. 
Omejitev prometa je označena s predpisano prometno signalizacijo, na območju šole pa so postavljeni ustrezni 
ukrepi za omejitev hitrosti (hitrostne ovire). Za zagotovitev popolne prepovedi prometa bi bilo potrebno navedeni 
odsek ceste fizično zapreti, kar pa pomeni fizično zaporo tudi za starše otrok oziroma uslužbence šole. Taka 
rešitev po našem mnenju ni primeren ukrep, saj bi se dovoz otrok vršil iz smeri Vipavske ceste mimo Upravne 
enote ter nadaljeval proti VDC-ju oziroma bi se vozila obračala in s tem še poslabšala prometno varnost. 
O navedeni problematiki smo s predstavniki policije že večkrat kontaktirali z ravnateljico OŠ. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
9. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA ALEKSANDRA LEMUTA GLEDE PRIKAZOVALNIKOV HITROSTI 
 
V letošnjem proračunu so predvidena sredstva za nabavo 1 kpl prikazovalnika hitrosti. Na naslednji seji Sveta za 
preventivo in vzgojo cestnega prometa se bo na podlagi mnenja PP Ajdovščina določilo lokacijo za postavitev. 
Sistem je možno tudi prestaviti. Rezultati meritev bodo tudi osnova za določitev ustreznih ukrepov za omejitev 
hitrosti. 

 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
 
 
 
 
 



10. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JANEZA LAMPETA GLEDE ŠIROKOPASOVNEGA DOSTOPA 
INTERNETA, GLEDE VZDRŽEVANJA ZASEBNEGA VODOVODA V BELI IN GLEDE ODKUPA OBJEKTA 
ZA POTREBE KS SKRILJE 

 
Izgradnja širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 
Občina Ajdovščina bo na kandidirala razpisu Ministrstva za gospodarstvo, za pridobitev sredstev za izgradnjo 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij skupaj s še 9 občinami Severne Primorske. Za skupno 
kandidaturo smo se odločili na podlagi simulacije točkovanja vloge, skozi katero se je izkazalo, da je potrebno za 
uspešno prijavo zagotoviti izgradnjo omrežja do vsaj 2000 gospodinjstev, ki ležijo na območju belih lis (bele lise je 
določilo Ministrstvo za gospodarstvo). Občina Ajdovščina bo v zvezi z pripravo na prijavo morala pripraviti ter 
potrditi tudi načrt izgradnje širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij občine. Ta dokument bo dan v 
obravnavo in potrditev Občinskemu svetu Občine Ajdovščina.  Pričakujemo, da bomo s prijavo na razpis MG 
uspeli ter bomo v pričetku leta 2010 lahko pričeli z izgradnjo omrežja. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
Vzdrževanje zasebnega vodovoda v Beli 
Vodovod Bela je vaški vodovod, ki oskrbuje manj kot 50 prebivalcev, zato z določili Pravilnika o pitni vodi, ki ga je 
sprejelo Ministrstvo za zdravje, zanj ni potrebno voditi HACCP dokumentacije, zato zaenkrat  tudi ni v sistemu 15 
vaških vodovodnih sistemov, ki so pod nadzorom strokovnih služb Občine Ajdovščina. 
Ne glede na to pa Občina  skladno z sprejetim DIIP  ''  Zagotovitev ustrezne kvalitete pitne vode na vaških  
vodovodnih sistemih, ki oskrbujejo več kot 50 prebivalcev '' ter s priporočili inšpekcij  na vaških vodovodnih 
sistemih skladno s finančnimi zmožnostmi financira ukrepe za zagotovitev neoporečnosti pitne vode. Redna 
vzdrževalna dela (čiščenje ter vzdrževanje vodovodnih sistemov) pa spadajo pod dolžnosti, ki jih morajo opravljati 
ter financirati uporabniki sami  oziroma upravljavec njihovega vodovodnega sistema.   
 
Pripravil: Peter Kete 
 
Odkup objekta za potrebe KS Skrilje 
V letu 2007 je Občina Ajdovščina kupila nepremičnino parc.št. *31 k.o. Skrilje  v skupni izmeri 209 m2 (stavbišče 
58 m2 in neplodno 151 m2) v kateri naj bi si KS Skrilje uredila prostore za svoje delovanje.  V letu 2008 smo se 
pogovarjali še o nakupu sosednje stavbe, vendar je bila ponudbena cena previsoka, zato se nakup ni realiziral.  
 
Pripravila: Sonja Lovrekovič 
 
11. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JOŽKA PREMRNA GLEDE POBUDE, DA NADZORNI ODBOR 

PREGLEDA ODDAJO NAROČILA ZA IZGRADNJO PRIZIDKA PRI OŠ OTLICA, GLEDE SREDINSKE 
ČRTE PROTI IZVIRU HUBLJA, GLEDE FAKTURIRANE REALIZACIJE KODA D.O.O. IN GLEDE 
POGODBE O OPREMLJANJU (URBANISTIČNE POGODBE) V LETIH 2007-2009 

 
Pobuda, da NO pregleda oddajo naročila za izgradnjo prizidka pri OŠ Otlica 
Pobuda bo posredovana Nadzornemu odboru, ki bo odločil ali in kdaj jo bo uvrstil v program dela. 
 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
Sredinska črta proti Izviru Hublja 
S strani KSD d.o.o. so že večkrat urgirali pri izvajalcu glede izvedbe sredinske črte proti Izviru Hublja, ki bo 
predvidoma izvedena v prvem tednu julija. 
 
Pripravila: Damijan Lavrenčič 
 
 
 
 
 



Fakturirana realizacija Koda d.o.o. 
Podatki o izkazanih obveznostih do dobavitelja Koda d.o.o.: 

leto znesek izkazane obveznosti 
2007 0,00€ 
2008 7.800,00€ 

2009 (jan. – junij) 10.399,20€ 
skupaj 18.199,20€ 

 
Pripravila: Karmen Slokar 
 
Pogodbe o opremljanju (urbanistične pogodbe)v letih 2007-2009 
S pogodbo o opremljanju se lahko investitor in občina dogovorita, da bo investitor sam zgradil del ali celotno 
komunalno opremo za zemljišče, na katerem namerava graditi. 
Občina Ajdovščina v letih od 2007-2009 ni sklenila nobene pogodbe o opremljanju.  
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
Ajdovščina, 22.6..2009 
 

 

 

 

ŽUPAN 
Marjan POLJŠAK, s.r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 












